2018考研英语(二)大作文真题和范文

来源：文都教育

2018考研英语已经顺利结束，不知道大家考的如何，在这里文都教育为英语(二)的学生准备了一篇大作文范文，希望对大家有帮助。

【题目】

Directions:

Write an essay based on the chart below, in your writing, you should

1) Interpret the chart and 

2) Give your comments

    You should write about 150 words on the ANSWER SHEET (15points)

【范文】

As is depicted by the pie chart, the author is trying to show factors why consumers choose a restaurant in a certain city. According to the data reflected by the chart, it is not hard to see that speciality can be the most important factor to choose a canteen for consumers, which takes up 36.38%. however, other factors including service, environment and price account for 26.8%, 23.8% and 8.4% respectively. These statistics reflect an thought-provoking phenomenon. 

There are two reasons accounting for this situation reflected by the chart above. The most important factor we should take into consideration is the rapid economic development and the growth of purchasing power, which can explain the reason why the price takes up the smallest proportion in these factors when consumers choose canteen. Moreover, there is no deny in saying that an increasing number of people are paying closer attention to the new taste and fresh feeling which lead to the result that a large group of people choose restaurants according to the level of speciality. 

Based on the analysis made above, it is safe to say that there is a tendency for people to choose a canteen largely depend on the speciality in the coming years. On the contrary, people will continue to pay increasingly less attention on the price.  

【译文】

根据图表可知，作者想要展示某市顾客就餐时考虑的因素。在顾客选择餐厅时，特色占据最重要的因素占36.38%，其他的因素比如服务，环境和价格分别占26.8%， 23.8%和8.4%。这幅图反映了一个令人深思的社会现象。

有两个原因可以解释图中所描述的现象，首先最重要的因素是因为经济增长和人们购买力的提升，这导致了人们在选在餐厅时把价格放在最后一位。其次是因为越来越多的人们比较关注于新鲜感和新口味，因此很大一部分人会把特色作为选择餐厅的一个重要因素

基于以上的分析，我们不难得出在接下来的几年当中人们选择餐厅的主要因素还是会参考特色方面，相反的价格会越来越不被顾客所关注。

以上就是文都教育提供的2018英语二大作文的真题和范文，相对来说还是比较简单的，所以对于大家是好事，在这里预祝广大考生顺利通过考试，加油！

